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Verksamhetsberättelse 2020 

Det har under 2020 genomförts 5 styrelsemöten. Vår styrelsemöten har under året blivit 

färre pga. pandemin och under hösten övergått till digitala möten. Arbetet har fortgått med 

stöd av telefonkontakter mellan styrelsen medlemmar.  

Arbetet har haft fokus på slutförande av ansökan gällande ledningsrätt, drift och förvaltning.  

Förutom detta arbete har en ansökan om förlängd projekttid och därmed möjlighet till 

ytterligare bidrag hos länsstyrelsen, vilket även det är ett omfattande administrativt arbete. 

Vi har fått beviljat den reviderade budgeten och en förlängd projekttid fram till mars 2023.  

Driften av nätet har fungerat utan problem under året. Vi har under året haft en avgrävning 

på egen tomt, något åsknedslag med skadad utrustning till följd och en nyanslutning.   

Framtidens arbete har fokus på nya anslutningar och förvaltning.  
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